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Referat fra bestyrelsesmøde lørdag den 5. September 2021 kl. 11.15 
 

 

 

Deltagere:  
 Maja S. Hoe, formand  

 Dorte Knudsen, kasserer  

 Kiss Nøhr Jensen, sekretær  

 Claus Hagstrøm Hansen, Biblioteksleder (via mobil) 

 Ib Elgaard, Gæst 

 

Fraværende: 

 Desiree B. Hougesen næstformand           

 Birthe Knudsen, Horsens byråd 

 Kim Holm Pedersen, Beboerforeningen (ny formand pr. 4. September 2021) 

 Marianne Brodersen, Endelave Kro  

 Bente Skovgaard Rasmussen, Gæst  

 Carsten Jørgensen, Gæst 
 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden for mødet.  

2. Godkendelse af mødereferat fra bestyrelsesmødet den 6. Juni 2021.  

3. Corona situationen 

4. Status på økonomi 

5. Status på lokaler 

6. Status på prøvelejligheden 

7. Status på rengøring/vedligehold 

8. Status på sheltere og bålhytten 

9. Status på Biblioteket 

10. Status på Brandsyn 

11. Ændring af konstellation i Skolens bestyrelse 

12. Generalforsamling 

13. Eventuelt 

14. Næste bestyrelsesmøde 

 
 

Referat 
 

Ad 1) Godkendelse af dagsorden for mødet 

Dagsorden blev godkendt 

 

Ad 2) Godkendelse af mødereferat fra bestyrlsesmødet den 6. Juni 2021 

Referatet blev godkendt uden kommentarer 

 

Ad 3) Corona sitationen 

Kiss fjerner alle papirer omkring coronaregler og coronapas i maskinrummet og andre steder på 

skolen den 10. September. Alle coronapas vil blive afleveret til rette vedkommende eller makuleret. 

 

Ad 4) Status på økonomi 
Dorte Knudsen redegjorde for foreningens økonomi og regnskab 2020, som er vedlagt referatet som 

bilag. 
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Ad 5) Status på lokaler 
Omklædningsrum: Elinstallationer er udsat. Maskiner er forsinket, men kommer måske i September. 

 

Mødelokale ved siden af Kreativ rum : Whiteboard er tilføjet i lokalet. 

 

Fordøren ind til biblioteket har lejlighedsvis været låst. Hvorfor vides ikke. Ingen af medlemmerne i 

bestyrelsen har været forbi og låse. Idet biblioteket har åbent 24/7, skal denne dør være ulåst. Det 

blev derfor besluttet at udskifte låsen i fordøren, idet rigtig mange har en nøgle til den nuværende 

lås. Den nye nøgle udleveres til relevante personer. Dorte Knudsen tager kontakt til Carsten 

Jørgensen for udførelse. 

 

Ad 6) Status på prøvelejligheden 
Fra November og til udgangen af Februar 2022 udlejes lejligheden til et ægtepar fra Silkeborg, som er 

i forhandling om at købe en grund på øen, med efterfølgende byggeri, som bekendt tager nogen tid. 

 

Badeværelsesgulvet skal udskiftes. Igangsættes straks af Ib Elgaard. 

 

Dagsordenspunkt til næste bestyrelsesmøde : Udlejning til Erhvervsdrivende i sommerperiode, hvor 

lejligheden alligevel står tom. 

 

Ad 7) Status på rengøring/vedligehold 

Vinduerne i gymnastiksalen skal skiftes. Dorte Knudsen kontakter Carsten Jørgensen herom. 

 

Vinduerne skal pudses udvendig og indvendig. Øens nuværende Vinduespudser på øen kan anvendes.  

Kiss Nøhr kontakter Vinduespudseren og adviserer Carsten Jørgensen herom. 

 

Ad 8 Status på sheltere og bålhytten 

Alt ser ud til at fungere efter de sidste forbedringer blev udført. 

Der er opsat en brandslukker ved shelterpladsen. 

 

Ad 9) Status på Biblioteket 

Claus Hagstrøm Hansen informere om følgende nye tiltag : 

Ny selvbetjeningsautomat er monteret og i brug. 

Ny printer opsat, som kan benyttes af alle borgere. 

27. Oktober 2021 kommer bogcafen på øen. 

 

Ad 10) Status på brandsyn 

Endelaveskolen er ikke længere en del af Dagnæsskolen, så derfor udføres der brandsyn på anden 

vis. Maja Hoe kan dog fortælle at der har været brandsyn på skolen. Alt er tjekket og der er en ny 

brandslukker ved shelterpladsen. 

 

Ad 11) Ændring af konstellation i Skolens bestyrelse 

Maja Hoe udtræder af bestyrelsen dags dato.  

Efter Endelave beboerforening havde afholdt Generalforsamling dagen før vores bestyrelsesmøde (4. 

September 2021), repræsenterer Maja ikke længere Endelave beboerforening. Derfor vælger Maja at 

udtræde af Endelave skoles bestyrelse. 

 

Ad 12 Generalforsamling 

Lørdag den 23. April 2022 
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Ad 13) Eventuelt 

Lamineringsmaskine bliver opsat af Kiss Nøhr i skolens gamle læreværelse. Maskinen er sponsoreret 

af HK for midler som Kiss Nøhr blandt andre vandt til etablering af Krolfbane. 

 

1 ekstra kaffemaskine indkøbes til skolekøkkenet. Denne opgave påtager Ib Elgaard sig. 

 

Fryse/køleskab skal udskiftes i skolekøkkenet. Denne opgave påtager Ib Elgaard sig også. 

 

Ad 14) Næste bestyrelsesmøde afholdes 14. November kl 12:30 i Biblioteket 

Konstituering på næste møde uge 45. 

Kiss Nøhr kontakter Desiree B. Hougesen næstformand (Tulle) angående det kommende 

Formandskab. I skrivende stund tænker Tulle over hendes nye position i bestyrelsen, og vender 

tilbage senere. 

 

2021.09.12 Referent Kiss Nøhr Jensen 


